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ne kelljen érte a Béke Étterembe lemenni. Ez megoldható len
ne-e?

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Valószínűleg megoldható, de utána fogok nézni és rövid időn 
belül választ adok a felvetésre.

Több hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte az ak
tív részvételt és az ülést 19,00 órakor berekesztette.
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